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Zápisnica č. 2/2025 

zo zasadnutia Komisie kultúry a zahraničných stykov zápisnica 

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 07.04.2025 

 

Program: 

 

Návrh programu: 

 

1. Začiatok rokovania. 

2. Návrh a schválenie programu rokovania. 

3. Informácia o uskutočnených podujatiach február 2024 a marec 2025. 

4. Informácia o pripravovaných podujatiach apríl 2025 a máj 2025. 

5. Rôzne. 

6. Diskusia. 

                                                                                                                                                                                                                    

1. Začiatok rokovania         

 Predsedníčka komisie otvorila zasadnutie a privítala prítomných členov.    

 

2. Návrh a schválenie programu rokovania 

Predsedníčka komisie predstavila návrh programu a predstavila jednotlivé body, ktoré 

budú prerokované Komisiou kultúry a zahraničných stykov. 

 

 

 

Uznesenie: Komisia schválila návrh programu.     

                               

 

3. Informácia o uskutočnených podujatiach február 2025 a marec 2025. 

  

 Predsedníčka komisie informovala o uskutočnených podujatiach v mesiacoch február 

2025. Podujatie ples občania a aj z vlastnej skúsenosti vyhodnotila pozitívne, avšak do budúcna by 

bolo vhodné zvážiť kapely ktoré hrajú na živo, čo vytvára autentickejšiu atmosféru. Pozitívne bolo 

sústrediť všetkých hostí v jednej miestnosti ale bolo by vítané mať na plese viac občanov Vajnor. 

Na Valentína prebehlo úspešné divadelné predstavenie divadla GuNaGu, kde boli takmer 

kompletne vypredané lístky. Teoretická poznámka k nevýhode sedenia v jednej úrovni a tým 

pádom obmedzenia výhľadu kvôli pódiu. Pán Sivý upozornil na túto skutočnosť, že žiaľ aj pri 

postavení pódia je tam limitovaná výška a pani Kendralová upozornila, že niektoré divadlá kvôli 

kulisám nevieme ani odohrať. Pani Molnárová tiež poznamenala, že výška pódia je nedostatočná, 

ale žiaľ aj napriek konceptu multifunkčného priestoru sme obmedzení na nastavenie výšky do 80 

cm. Pán Sivý fakticky poznamenal, že pri rovnom sedení je vhodná výška na 1,20m, ktorú však 

nedocielime kvôli stropom a osvetleniu. V tejto diskusii sa členovia komisie zhodli na tom, že je 
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dôležité vyriešiť pódium, pričom pán Sivý a pani Kendralová poznamenali, že vyskúšame žiadať 

o technickú podporu v dostupných grantoch, nakoľko máme k dispozícii aj cenové ponuky. 

Pani Mešková uzavrela tému divadlo s konštatovaním, že budeme skúšať rôzne formáty 

predstavení a uvidíme aký bude ďalší záujem občanov a tiež sa budeme snažiť riešiť technické 

vybavenie.  

Fašiangová zábava dopadla k spokojnosti zúčastnených, pričom bola zaplnená veľká sála a pán 

Štelár vyjadril spokojnosť s akciou v mene VOS. Poznamenal, že jedna technická komplikácia 

počas ich predstavenia sa udiala s nefunkčným mikrofónom, ale situácia bola vyriešená a tiež 

poďakoval dychovke za participovanie na programe. Taktiež uvítali obnovenie vo forme súťaže 

o najchutnejšiu a najkrajšiu šišku a mohlo by sa v tejto inovácii pokračovať aj v budúcom roku. 

Pani Pokrivčákova sa aj v mene občanov pýtala na možnosť presunutia budúceho termínu na 

sobotu, kde vznikla živá diskusia členov komisie. Fašiangy spojené s pochovávaním basy boli 

nastavené na utorok pred popolcovou stredou, ak by sa termín menil na sobotu, tak by došlo aj 

k čiastočnej zmene dramaturgie a tiež k prípadnému spoplatneniu akcie ako Fašiangovej zábavy.  

Deň učiteľov bol hodnotený vcelku pozitívne a opakovane bolo vyjadrené poďakovanie pánovi 

Baďovi za program. Z podnetu učiteľov pani Mešková tlmočila požiadavku na viac občerstvenia 

a priestor na rozhovory v rámci programu, nakoľko majú možnosť sa takto stretnúť a porozprávať 

pedagogický zamestnanci pôsobiaci vo Vajnoroch. Pani Molnárová spomenula, že sme sa snažili 

učiteľom pripraviť program aj s venovaním poukazu, aj napriek skutočnostiam že bola v minulosti 

zo strany učiteľov táto forma podujatia odmietnutá a spolu so starostom boli za učiteľmi. SZUŠ 

Osloboditeľská bude doriešená k spokojnosti.  

Vínna muška dopadla pozitívne, konala sa v Dobrej lipe a aj napriek menšiemu počtu 

návštevníkov, bola atmosféra tradične príjemná.  

Už sa uskutočnilo aj aprílové kladenie vencov pri príležitosti 80.výročia oslobodenia Bratislavy. 

Akcia sa konala za účasti čestnej stráže, detí zo škôl a seniorov. 

 

  

Uznesenie: Komisia kultúry a zahraničných stykov mestskej časti Bratislava – Vajnory prijala 

informácie k uskutočneným podujatiam za mesiac február 2024 a marec 2024, s požiadavkou na 

zapracovanie podnetov na oddelení kultúry pre nasledujúce podujatia. 

 

4. Informácia o pripravovaných podujatiach apríl 2025 a máj 2025. 

  

 Predsedníčka komisie predstavila pripravované podujatia na mesiac apríl a máj. V apríli sa 

chystá podujatie Lésola kvetná nedeľa a divadelné predstavenie pre deti Cesta lúkou. Pani G. 

Zemanová predstavila program Lésoly, kde súčasťou podujatia bude aj tradičná výstava kraslíc z 

Vajnor a z blízkeho okolia s názvom Veľkonočná krása. Tiež je pripravené premietanie 

historických filmov a výstava s názvom Vajnory v spomienkach. Na podujatí bude aj oficiálne 

vyhodnotená "Súťaž o najkrajšiu kraslicu", ktorú aj v tomto roku vyhlásila Mestská časť 

Bratislava-Vajnory. Podujatie zastrešuje Podobenka a divadelné predstavenie pre deti Cesta lúkou 

je zabezpečené zo strany mestskej časti. 

V apríli sa taktiež koná každoročná spomienka na príchod Ferdiša Jurigu do Vajnor, a tento rok 

uplynie 120. rokov. Nasleduje veľká noc a podujatia Vajnory na kolieskach, kde je pripravený 

program ako obrovská prekážková dráha, nafukovacia atrakcia a súťaže na odrážadlách, 

korčuliach a kolobežkách. Programom sprevádza Tony Moizes, ktorý aj predvedie tanec na 

kolieskových korčuliach so zoskupením Quadmaniax a koncertne vystúpi Kristína Tran. Pani 

Besedová povedala, že program je super a mal by sa viac promovať, nakoľko z plagátu to nie je 

úplne jasné a vyzerá to na veľmi zaujímavú akciu.  

V apríli staviame máj, kde bola oslovená s programom VOS, Podobenka a tiež futbalisti asistujúci 

pri dvíhaní stromu. VOS pripraví veniec, strom sa zdobí prítomnými deťmi na námestí a následne 

vystúpi VOS a Podobenka. Silácke súťaže ako pretláčanie, prenášanie polena a preťahovanie 

lanom. 
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Nasleduje opekačka na Mahrovej búde tradične a tiež Vajnkošt pre verejnosť. V máji bude aj 

podujatie Vína v parku, kde pani Kendralová predniesla program ktorý je pripravený a tiež 

informovala o podujatí. Nasleduje podujatie Deň matiek v Parku pod Lipami, kde vystúpia deti zo 

škôlok a zo škôl a večerný koncert Fragile. Pani Kendralová spomenula aj športové podujatie Deň 

športu vo Vajnoroch, ktoré bude prezentovať športové kluby vo Vajnoroch a športoviská – areál 

ZŠ Kataríny Brúderovej, ihrisko Koniarkova a Alviano. 

Taktiež odznela informácia o podujatí Mesto pre deti, ktorá sa koná v máji na Osloboditeľskej 

ulici, ktorá bude uzatvorená a akcia bude prepojená s organizáciou komunitného dňa OZ 

Bruderka. 

Pani Kendralová prezentovala aj prípravu MDD, kde bude téma Rozprávkovo. 

 

 

 

 

Uznesenie: Komisia kultúry a zahraničných stykov mestskej časti Bratislava – Vajnory prijala 

informácie k plánovaným podujatiam v mesiacoch apríl 2025 a máj 2025 a schválila pripravované 

podujatia. 

 

5.  Rôzne 

 Pán Sivý sa informoval na prenájmy, ktoré boli rezervované na divadelné predstavenia pre 

deti. Pani Molnárová na to reagovala, že dostala požiadavku od OZ Bruderka ohľadom 

bezplatného prenájmu priestorov na divadlá. Túto požiadavku tlmočila starostovi a ten to 

odsúhlasil. Pán Sivý podotkol, že čo vlastne požadujú, či len prenájom, alebo aj technické, resp. 

personálne zabezpečenie. Pani Molnárová potvrdila záujem o prenájom s prípravou sedenia, 

techniku majú divadlá vlastnú. Na to pán Sivý reagoval, že by bolo vhodné mať k tomu spísané 

požiadavky. Bola navrhnutá formálna žiadosť, ktorú spracuje oddelenie kultúry, kde budú 

špecifiká prenájmu a podpísaný súhlas starostu..  

 

6.  Diskusia 

Bez diskusie 

 

Ďalšia komisia je plánovaná na      

 

     . 

                                Mgr. art. Ľubica Mešková v.r. 

                                         predsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Petra Kendralová, tajomník komisie 

Bratislava, dňa 07.04.2025 

Za: 10 Proti: 0  Zdržali sa: 0 


